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Sammanfattning året 2024 
Från verksamhetens sida har det fortsatt ökade intresset för vår simskola varit mycket positivt. Att det finns en 

hög efterfrågan att delta i vår simundervisning är viktigt för föreningens fortsatta utveckling. Det medför också 

en del utmaningar, då vi under året tyvärr inte kunnat erbjuda plats till alla som sökt en plats. Att hitta fler 

simlärare fortsätter vara en stor utmaning, då många arbetar några år samtidigt som de själva är aktiva för att 

sedan flytta och börja studera när de har gått ut gymnasiet. 

 

Eftersom det finns ett bra underlag med många i vår simskola har ett stort fokus varit på att få dem vidare in i 

vår simträningsverksamhet. Tyvärr tappar vi en del simmare när de blivit simkunniga och klarat det sista steget i 

simskolan. Under verksamhetsåret har vi fortsatt försöka få fler intresserade av simträning, samt att våga tävla. 

Eftersom vi vill att så många som möjligt ska simma så länge som möjligt har vårt fokus varit att få alla att 

känna sig välkomna och skapa en bredd. Detta hoppas vi också kommer leda till att fortsätta ha flera simmare 

intresserade av att tävla. 

 

Under sommaren 2024 anordnades ett gemensamt träningsläger i Skara för både A- och B-gruppen. Lägret blev 

uppskattat och kryddades med ett besök på Skara Sommarland. Besöket på Skara Sommarland kunde bekostas 

med hjälp av intäkter från löpartävlingen ”Björnfrossan”, där simmare från A- och B-gruppen arbetade. Efter 

lägret i Skara åkte några simmare från A-gruppen vidare till Jönköping för att delta i SM i öppet vatten. 

 

Likt tidigare verksamhetsår har några simmare från A-gruppen samt deltagit i Vansbrosimningen och under 

detta år följde även några simmare från B-gruppen med. Simmarna testade både Vansbro Ungdomssim och 

Vansbrosimningen 3 km. En av våra ledare samt en äldre simmare vågade även på att simma Vansbro 10k. 

 

Under året åkte simmare från A- och B-gruppen på flera tävlingar, där det största målet för B-gruppen var 

Vårsimiaden och Höstsimiaden, där även simmare från CD-gruppen deltog. För A-gruppen var det största målet 

för året SUM-SIM. Två simmare från A-gruppen kvalade till SUM-SIM på sommaren, och under SUM-SIM 

regionskval på hösten lyckades även två simmare med att kvala till SUM-SIM riksfinal som anordnades i 

Uddevalla strax före jul. 

Under året simmades även 5-klubb och Gästrikeserien. 

 

Avslutningsvis lyckades vi genom erhållna bidrag, samt en del från egen kassa, med att investera i en egen 

tidtagningsutrustning. Med hjälp av denna kommer vi att kunna anordna egna, större simtävlingar vilket vi 

hoppas ska stärka föreningens varumärke. 
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Vad väntar vi oss av 2025? 
Vi ser fram emot ett år då vi kan fortsätta utveckla vår förening och fokusera på att bygga en samvaro i samtliga 

grupper. Sandvikens Sim- och Hoppklubb är en förening som eftersträvar en familjär känsla där det största 

fokuset är att få så många som möjligt att simma så länge som möjligt.  

 

Vi fortsätter ha ett fokus på att få fler att delta i träning i öppet vatten och att få flera från simträningsgrupperna 

att delta på simtävlingar. Det skulle även vara roligt att starta upp en mastersverksamhet där vuxensimmare 

deltar på masterstävlingar. 

 

Vi ser också fram emot att återigen anordna Bessemersimmet vilket vi hoppas blir ett välbesökt arrangemang. 

 

För styrelsen 

 

 

Simon Johansson  Emma Freijd Johansson  Eva Witt 

Kassör    Simsektionen    Sekreterare 
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Styrelsens arbete 

Styrelsen 2024 
 

Roller Namn E-post 

Ledamot/Sekreterare Eva Witt evaperwitt@gmail.com 

Ledamot/Kassör Simon Johansson simon@simpa.se 

Ledamot/Ordförande Henrik Hedenström hedenstromhenrik@gmail.com 

Ledamot/Utbildningsansvarig Henrik Svensk henrik.svensk@gmail.com 

Ledamot Mattias Tingelöf mattias-lund@hotmail.com 

Suppleant Johan Carlsson johankarlsson_184@hotmail.com 

Suppleant Sanam Shanbedi Modigh sanam.shanbedi@gmail.com 

   

Simsektion   

Ansvarig för simsektionen 
Emma Freijd Johansson 

Henrik Svensk 

emma@sshk.net, 

henrik.svensk@gmail.com 

   

Simskolesektion   

Ansvarig för simskolesektionen Eva Witt evaperwitt@gmail.com 

   

Tävlingskommitté   

Sammankallande Simon Johansson simon@simpa.se  

Representant MSSF Lisa Kvarnlöf  lisa.kvarnlof@gmail.com  

   

Sponsor- och trivselkommitté   

Sponsoransvarig Henrik Hedenström  

Ansvarig för trivselkommittén Mattias Tingelöf  

   

Revisor Jenny Holm  

   

Informationsansvarig Utses av styrelsen   

   

Huvudadministratör Emma Freijd Johansson  

   

Valberedningen   

Sammankallande Hanna Ekman Johansson  

Styrelserepresentant Sanam Shanbedi Modigh  

 

 

Styrelsen har fortsatt haft ett stabilt år och för sedan några år tillbaka en kontinuitet inom styrelsen. 

Styrelsemöten har hållits kontinuerligt varje månad med undantag för sommarlovet. Vi har vid dessa möten 

planerat och följt upp verksamheten. Vi har även under åren haft separata extra möten vid behov, exempelvis 

budgetarbete samt planering inför tävling. 

 

Under året har vi även förberett och utfört försäljning av Delikatesskungen samt Bingolotter till Bingolottos 

uppesittarkväll. Båda försäljningarna var mycket lyckade. Utöver detta har föreningen anordnat Swim of Hope 

som med råge nådde målen vilket genererade bra pengar både till föreningen men också Barncancerfonden 

vilket känns viktigt. 

 

mailto:evaperwitt@gmail.com
mailto:simon@simpa.se
mailto:simon@simpa.se
mailto:henrik.svensk@gmail.com
mailto:mattias-lund@hotmail.com
mailto:johankarlsson_184@hotmail.com
mailto:sanam.shanbedi@gmail.com
mailto:emma@sshk.net
mailto:henrik.svensk@gmail.com
mailto:evaperwitt@gmail.com
mailto:simon@simpa.se
mailto:lisa.kvarnlof@gmail.com
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Utbildning och nätverkande 
Under 2024 har vi deltagit i 

● Grundutbildning för tränare 

● Simidrottsledare 

● Funktionärsutbildning, distriktsfunktionär 

● Licenskurs – Kravprofil de fyra simsätten 

Med vår egen ”KLÄRK-utbildare” kan vi sedan en tid tillbaka i egen regi utbilda tävlingsfunktionärer. Vi har 

därför under verksamhetsåret anordnat tre stycken funktionärsutbildningar där även gästande föreningar från 

distriktet medverkat. 
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Kassörens rapport 
Under 2024 har vi kunnat bedriva alla delar av verksamheten (simskola, simträning, 

vuxencrawl och tävlande) enligt plan. Vi ser ett ihållande, stort intresse för vår 

verksamhet och det har varit kö till flera av simskolegrupperna. 

 

När vi summerar 2024 rent ekonomiskt så är det med ett minusresultat på ca 19 tkr. Detta minusresultat beror på 

att föreningen valde att investera i en egen tidtagningsutrustning. Kostnaden för denna tidtagningsutrustning 

uppgår till ca 500tkr, där vi sökt och erhållit bidrag för investering på ca 400tkr. Utan denna investering så hade 

resultatet för verksamhetsåret istället blivit ett plusresultat på ca 5tkr. 

 

Bingoalliansen fortsätter generera mindre pengar än tidigare, och därför kommer budgeten för 2025 att justeras 

så att vi inte längre räknar med denna intäkt. 

 

Under hösten genomfördes två försäljningsaktiviteter, vi testade att sälja produkter från Delikatesskungen samt 

Bingolotter till Bingolottos uppesittarkväll. Bingolottoförsäljningen blev mycket lyckad och vi sålde långt över 

300 lotter. 

 

För 2025 budgeterar vi åter med ett nollresultat. Vi hoppas på fortsatt stort intresse för vår 

verksamhet. Ett träningsläger ligger med i budgeten. För att säkra en bra 

och väl fungerande verksamhet även framåt är det viktigt att det finns medel till utbildning för 

ledare, funktionärer och aktiva. 

Försäljningsaktiviteter är ett bra sätt att få in lite extra pengar till föreningen och därmed kunna hålla avgifterna 

nere. Där är medlemmarnas insats mycket betydelsefull. 

Vi planerar också att genomföra Bessemersimmet vilket vi hoppas ska generera en bra intäkt till verksamheten. 

 

Simon Johansson 

Kassör  
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Rapport från simsektionen 

Sammanfattning träningsåret 2024 
Vi har under verksamhetsåret 2024 fortsatt bygga igen glappet mellan vår A-grupp samt B och CD. Vårt fokus 

ligger fortfarande på att få så många som möjligt att simma så länge som möjligt.  

 

Under sommaren deltog flera simmare i Vansbrosimningen, från både A- och B-gruppen. Vi hade även 

simmare som deltog i SM i öppet vatten i Jönköping.  

A-gruppen 
Simmarna i vår A-grupp har haft en fantastisk utveckling med många fina tävlingar och nya personliga rekord 

under året. Till sommarens SUM-SIM 50m hade vi 2 simmare som kvalade och fick delta i Sundsvall. Elsa och 

Tilda simmade bl.a 100 och 200 meter bröstsim, med fina resultat.  

Till höstens SUM-SIM 25m kvalade även 2 simmare in till att delta vid riksfinalen i Uddevalla, där det blev en 

10:e placering för Elsa på 100 bröstsim, 14:e plats på 200 bröstsim samt en 15:e plats för Vilgot på 200 

fjärilsim.  

 

Under sommaren deltog även 3 simmare vid Vansbrosimningen, där de simmade både 1000 meter och 3000 

meter. Vilgot vann både 1000 meter och 3000 meter för pojkar 15-16 år. Elsa vann 1000 meter och kom 4:a på 

3000 meter i klassen flickor 15-16 år. Tilda vann 1000 meter och kom 3:a på 3000 meter i klassen flickor 13-14 

år. De slog även alla nya fina personliga rekord.  

 

Höstterminen startade med ett läger i Skara, tillsammans med B-gruppen. Under 4 dagar simmades fyra 

simpass, några styrkepass och under en eftermiddag besöktes Skara sommarland. En fantastisk start på 

höstterminen.  

 

Under hösten lyckades även Vilgot och Elsa simma ur sig från Gästrikeserien och erövrade därmed varsin 

guldnål! 

 

Under vårterminen och höstterminen bestod A-gruppen av 10 simmare.  

 

Ledare för gruppen: Emma Freijd Johansson, Henrik Svensk och Hanna Hedenström 

 

B-gruppen 
B-gruppen bestod av 8 simmare under vårterminen, samt 7 simmare under höstterminen. 

 

B-gruppen har under 2024 tränat efter liknande träningsupplägg som A-gruppen och haft en jättefin utveckling, 

där några simmare under höstterminen började provträna tillsammans med A-gruppen vissa dagar.  

De har haft flera tävlingar med många nya personliga rekord.  

 

Under sommaren deltog även 3 simmare för första gången i Vansbro ungdomssim (1000 meter). I klassen 

flickor 10-12 år kom Hilma på en 3:e plats och Elin på en 6:e plats. I klassen pojkar 10-12 år kom Vincent på en 

4:e plats. Vi hoppas så klart att de, samt några fler, deltar även sommaren 2025.  

 

B-gruppen startade också höstterminen med ett läger i Skara, tillsammans med A-gruppen. Höjdpunkten på 

lägret var besöket på Skara sommarland, där en hel eftermiddag spenderades med karuseller och 

vattenrutschkanor. 

 

Ledare för gruppen: Denise Skärström, Emma Wahlman, Anita Herthelius, Henrik Modigh, Hanna Hedenström 
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CD-gruppen 
CD-gruppen har fortfarande varit en väldigt bred grupp, där simmarna delats in efter nivå på 3 olika banor. 

Målet för gruppen har varit att närma sig B-gruppen samt att få fler att våga tävla, som första steg på 5-klubb. 

De tränar fortfarande en stor del teknikträning men har börjat utmana sig med lite uthållighetsträning ibland.  

 

Gruppen tränade 2 dagar per vecka, där några simmare från C-gruppen fick möjlighet att simma med B-gruppen 

på måndagar under höstterminen. 

 

Gruppen bestod av 16 simmare under både vårterminen och höstterminen.   

 

Ledare för gruppen: Vilma Herthelius, Filippa Enebrink, Emma Wahlman, Emma Freijd Johansson, Anna 

Eriksson-Glad, Emma Murhagen, Vilgot Johansson 

Teknikgruppen 
Under vårterminen hade vi för få simmare för att hålla en Teknikgrupp, vilket innebar att några få simmare från 

Hajen fick gå direkt till vår CD-grupp.  

Under höstterminen kunde vi starta upp en teknikgrupp med 8 simmare igen.  

 

Simmarna i denna grupp tränade en gång per vecka med stort fokus på teknikträning. De uppmuntrades också 

att delta vid 5-klubb.  

 

Ledare för gruppen: Emma Wahlman och Anita Herthelius 

Vuxencrawl 
Intresset för våra grupper för vuxna fortsätter vara bra. Under vårterminen deltog 7 simmare i vår nybörjargrupp 

och 16 simmare i vår fortsättningsgrupp. Under höstterminen hade vi 10 simmare i nybörjargruppen och 11 i 

fortsättningsgruppen.  

Grupperna har 12 tillfällen per termin, samt några träningar i öppet vatten under sommaren.   

 

Utöver detta fanns ett initiativ om att starta upp en simträningsgrupp för vuxna som tränar på samtliga simsätt. 

Under vårterminen bestod denna grupp av 10 simmare och under höstterminen var intresset lite svalare, där 

endast 5 simmare deltog.   

 

Ledare för grupperna: Lisa Kvarnlöf, Vilma Herthelius, Emma Wahlman 
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Rapport från simskolesektionen 

Sammanfattning simskoleåret 2024 
Intresset för vår simskola har stadigt ökat de senaste åren och vi har utökat med fler grupper både på vår- och 

höstterminen. Detta är både glädjande och en utmaning, då vi vill försöka erbjuda plats till så många som 

möjligt. Under 2024 har vi utökat antalet platser i simskolan med totalt 26%. Begränsningen av antal simlärare 

är fortsatt största utmaningen till att bemöta den totala efterfrågan. 

 

Under juni månad genomfördes även en sommarsimskola utomhus vid Storviksbadet i samarbete med ICA Nära 

Storvik. Detta var en fantastiskt uppskattad och rolig aktivitet med 45 barn i åldrarna 5-9 år. De fick lära sig 

grunder i simning samt hur de bör vara och agera när de är ute och badar vid en sjö, från en brygga eller båt. 

Antalet barn i sommarsimskolan var 36% fler jämfört med 2023. 

 

Våra simskolelärare har under året gjort en fantastisk insats med att lära ut och inspirera barnen så att de 

utvecklar sina simkunskaper samt känner trygghet i vattnet. Vissa av våra ledare har slutat och andra har 

kommit in som ordinarie eller extra resurs vid behov.  

 

Under 2024 har även simskolans ledare uppmärksammats av både Sandvik och Alleima, vilket gör oss mycket 

stolta. Vilma Herthelius blev nominerad till Framtidens ledare av Sandvik och hela gruppen blev 

uppmärksammade av Alleima i deras fokusområde “Ungt ledarskap” 

 

Följande ledare har varit aktiva: Emma Wahlman, Vilma Herthelius, Anna Eriksson-Glad, Elise Herpman, 

Klara Appelgren, Hanna Johansen Ebba Pihl, Elsa Hedenström, Vilgot Johansson, Youheng Yang, Miream 

Habeeb, Milla Kvarnlöf, Mahir Osman, Sixten Wikström, Astrid Svensk, Charlie Herpman samt Emilia 

Westerlund 

 

Hajen 
Under vårterminen bestod Hajen av 25 simmare och under höstterminen 24 simmare.  

 

I Hajen har simmarna fortsatt träna på ryggsim, crawl och bröstsim. De har dessutom introducerats till fjärilsim 

med både armar och ben. Lektionerna i Hajen är 1 timme långa och avslutas alltid med 5-10 minuter lek i slutet 

av lektionen. 

 

Fisken 
Under vårterminen hade vi en grupp för Fisken, som bestod av 18 simmare. Under höstterminen fick vi 

återigen, pga hög efterfrågan, öppna upp för 2 grupper med totalt 26 simmare.  

 

Barnen fortsatte med att repetera de övningar som de lärt sig i Sköldpaddan och Pingvinen, samt utveckla sig i 

crawl. I Fisken är det vanligt att simmarna behöver fler än en termin eftersom de ska lära sig teknik samtidigt 

som de tränar på att simma längre sträckor utan vila. Tillsammans har våra simlärare hjälpt många barn att klara 

målen för gruppen och göra sig redo för nästa nivå. 
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Pingvinen 
Både under vår- och höstterminen hade vi 2 grupper för Pingvinen, med totalt 34 simmare under våren och 25 

under hösten. Vid första gruppen i pingvinen hade vi 2 banor. Simmarna delades då in per bana utifrån deras 

färdigheter och våra simlärare kunde utmana de simmare som var nära att klara målen på ett bättre sätt. Det gav 

också möjlighet att fokusera mer på de som kommit från Sköldpaddan och kände sig oroliga för att vara i stora 

bassängen.  

 

I Pingvinen fortsatte barnen att träna på ryggsim och crawl. Det största fokuset ligger på att bli bekväm att vara 

på djupt vatten. Det finns plattformar för barnen att stå och vila på men när de simmar så är det på djupt vatten. 

Varje lektion avslutades med 5 minuters lek, där de hoppade från kanten, dyker efter ringar eller leker andra 

lekar. 

 

Sköldpaddan 
För Sköldpaddan kunde vi fortsätta med möjligheten att få komma in på Parkbadet innan de öppnar för 

allmänheten på helgerna. Både under vår- och höstterminen hade vi 3 grupper i Sköldpaddan med totalt 51 

simmare 

 

I Sköldpaddan fokuserar vi på att ha roligt, bli trygga i vattnet och att lära sig att flyta. Det är mycket inslag av 

lek, där vi får in simningens ABC genom att hoppa, doppa, andas med mera.  

 

För Simskolesektionen 

Eva Witt 

  



12 

 

Rapport från Tävlingskommittén 
Sandvikens Sim- och Hoppklubb har under verksamhetsåret arrangerat tre tävlingar. 

2024-09-29 anordnades ”Gästrikeserien 3”. 

2023-12-14 anordnades ”SSHK-Cup”, en intern avslutningstävling där deltagare från samtliga 

simträningsgrupper var representerade. 

2025-02-09 anordnades ”5-klubb 1”. 

 

Utöver detta har vi under verksamhetsåret hjälpt till med att anordna 5-klubb 3 tillsammans med Sim77 Hofors, 

på plats i Hoforshallen. 

Vi har också bistått Harnäs Skutskärs Simsällskap då de behövde anordna sin tävling ”Harnäs Halva” på annan 

plats på grund av underhållsarbeten på Fjärran Höjderbadet. De fick då möjlighet att anordna tävlingen på 

Parkbadet där vi bistod med hjälp. 

 

Föreningen fortsätter sitt nära samarbete med övriga föreningar inom Gästrike Simallians och vi stöttar varandra 

med funktionärer och annan hjälp vid anordnande av tävlingar. 

 

Föreningen har under verksamhetsåret ansökt samt erhållit bidrag för investering i en egen 

tidtagningsutrustning. Denna finns på plats sedan sommaren och har provkörts på ett antal tävlingar redan. 

 

Tävlingskommittén har sammanträtt vid fyra tillfällen tillsammans med Gästrike Simallians. 

Tävlingskommittén har under verksamhetsåret bestått av sammankallande Simon Johansson samt Lisa 

Kvarnlöf. 

 

För tävlingskommittén 

Simon Johansson 

Rapport från Sponsorkommittén  
Under 2024 har föreningen sålt produkter från Delikatesskungen samt Bingolotter och Bingokalendrar. Via 

SSHK.s hemsida har vi en försäljningslänk till Ravelli vilket innebär att det går löpande att beställa produkter 

från Ravelli vilket ger en intäkt till föreningen. 

 

A-gruppen har även under 2024 bidragit med intäkter till föreningen genom att ställa upp som funktionärer på 

löpartävlingen ”Björnfrossan”. 

 

Föreningen har ett fortsatt samarbete med Bingoalliansen. 

 

För sponsorkommittén 

Henrik Hedenström 
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Rapport från Trivselkommittén  
Trivselkommittén har under 2024 varit aktiva med att ordna fika för försäljning och till funktionärer vid tävling. 

Det har också ordnats fika vid andra aktiviteter som klubben erbjudit. Föreningen har sponsrats av Mattes bröd 

vilket underlättat mycket vid olika arrangemang samt gett inkomster. 

 

I april anordnades det en nutritionsutbildning via RF-SISU för simmarna i A & B gruppen inklusive föräldrar, där 
Trivselkommittén köpte frukt och fika. 

 

I maj anordnades det en aktivitet vid Svartviksstugan i Högbo för andra året i följd, där det bjöds på en 

spännande 5-kamp samt grillning och fika för A/B/C/D- grupperna med familj. Väldigt kul dag med bra 

uppslutning. 

 

I juni så hade vi en samaktivitet med Harnäs/Skutskär (Harnäs halva) där Trivselkommittén hade ansvar för 

fikaförsäljningen samt funktionärsfika. 

 

I september så anordnades Gästrikeserien i Sandviken där Trivselkommittén ansvarade för fikaförsäljning och 
funktionärsfika. 

 

I början av november var vi på Dome i Gävle med A-, B-, C- och D-gruppen, där simmarna fick leka fritt under 

översyn av några ledare och föräldrar. 

 

I december så genomfördes SSHK-CUP, vår egna julavslutning för alla våra simmare i våra 

simträningsgrupper. Vid denna julavslutning simmas en intern simtävling, lagkapper samt avslutas med lekar 

och fika. Vid detta tillfälle bjuds alla deltagare och familjer på lussebulle, pepparkakor, glögg, kaffe, festis samt 

sponsorgåvor. 

 

I februari genomfördes årets första 5-klubbstävling på hemmaplan i Sandviken. Trivselkommittén stod för 

fikaförsäljning och funktionärsfika. 

 

Mattias Tingelöf 
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Bilaga 1, resultaträkning 
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Bilaga 2, balansräkning 
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Bilaga 3, revisionsberättelse 
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Bilaga 4, budget 
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Bilaga 5, verksamhetsplan 

Inledning 
Sandvikens sim- och hoppklubb har idag ca 200 aktiva medlemmar. Vi har drygt 50 aktiva simmare per termin 

inom våra simträningsgrupper i åldrarna 8-19 år, samt ungefär 80 barn per termin i någon av våra 

simskolegrupper i åldrarna 4-12 år. Vi erbjuder även grupper i vuxencrawl med ca 25 deltagare per termin. 

Det finns fortfarande ett stort intresse för att bli medlem vår förening och främst simskolan. Vi kan i dagsläget 

ej täcka den efterfrågan som finns på att delta i vår simskola. För att nå detta skulle vi främst behöva få 

möjlighet att boka fler banor i simhallen. 

Övergripande mål 
Det största målet i föreningen är att, förutom att erbjuda fysisk träning, skapa social samvaro och träningsglädje 

i alla våra grupper. Vi arbetar för att behålla så många aktiva som möjligt under en längre tid, efter mottot 

”simma hela livet”. 

 

Ett annat mål är att både kunna ge grundläggande simkunskaper samtidigt som vi fortsätter utveckla simmare på 

en mer avancerad nivå (att ha simmare delta på större mästerskap bl.a.). 

Fortsätta utveckla föreningen mot öppet vatten-verksamheten. I dagsläget deltar simmare från vuxencrawl, 

målet är att även få yngre simmare intresserade av detta. 

Fortsätta arbetet med att bibehålla och rekrytera simlärare. 

Fortsätta arbetet med att få fler utrikesfödda att delta i vår verksamhet. 

Att få fler föräldrar engagerade i klubben, utbilda fler funktionärer. Vi har utbildat en egen så kallad ”KLÄRK-

utbildare” vilket innebär att vi kan utbilda funktionärer inom den egna verksamheten. 

Återstarta tävlingsverksamheten för en årlig inbjudningstävling. 

Föreningen har under nuvarande verksamhetsår lagt ner ett stort arbete med att ta fram dokument för 

värdegrund och olika policys. Detta för att alla ska kunna känna både en trygghet men även en stolthet att vara 

en del av föreningen. Målsättningen under kommande år är att fortsätta utveckla dessa policys. 
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Medel för att nå mål 
För att uppnå våra mål behöver vi ha en fungerande ekonomi. Vi behöver även ha simlärare/simtränare samt 

möjligheten att träna på Parkbadet. 

 

Ekonomi 

Föreningens ekonomi är stabil. Vi arbetar med kontinuerlig uppföljning av ekonomin för att säkerställa en 

balans mellan intäkter och kostnader.  

Försäljningsprojekt och sponsring är viktiga för föreningens ekonomi/verksamhet. Vi planerar att 

återkommande sälja Ravelli och Bingolotter (inför uppesittarkväll) samt undersöka andra sätt att få in mer 

pengar till föreningen. Vi kommer under verksamhetsåret på nytt anordna Bessemersimmet vilket vi räknar med 

att ska skapa en bra intäkt till vår verksamhet. 

 

Anläggning 

Föreningen är beroende av möjligheten att träna på Parkbadet för att överleva. Detta innefattar både träning i 

simbassäng, hoppbassäng och gym. Samarbetet med Parkbadet fungerar bra. 

 

Utbildning 

Vi förnyar och utvecklar vår simträning och är generös med utbildning för våra tränare och ledare. Vi har goda 

möjligheter att inom den egna tränargruppen få utbildning i HLR. En gång per år erbjuds utbildning i HLR, till 

samtliga simlärare/simtränare och styrelsemedlemmar.  

Föreningen vill att samtliga tränare har utbildning, till åtminstone Simidrottsledare, vilket även innebär att de 

går grundutbildning för tränare via SISU. 

Föreningen har en utbildningsansvarig som ser över och samordnar utbildningar. 

En föreläsning i mental coachning planeras för föreningens ledare och äldre simmare. 

 

Sponsring & bidrag 

Vi planerar att göra bidragsansökningar från Sandvikens kommun, Göransonsska stiftelsen, Svenska 

Simförbundet och SISU. Vi hoppas även hitta nya sponsorer och möjligheter att samla in mer pengar till 

föreningen, för att bland annat kunna genomföra ett utlandsläger igen. 

Vi kommer att ansöka om förnyat medlemskap i Bingoalliansen, som dessvärre minskat sina intäkter vilket 

påverkat sponsringen till föreningen. Vi har ännu inte hittat någon ersättning för detta bortfall. 

 

Sociala aktiviteter 

Vi anordnar läger på loven för de äldsta simmarna, för att utveckla sociala relationer i och utanför bassängen. 

För de yngre simmarna i våra simträningsgrupper har vi ungefär ett tillfälle per termin, i samband med uppstart 

eller lov, då de träffas för att göra något annat än att simma. Varje sommar har vi även som tradition att avsluta 

terminen med brännboll och fika i Stadsparken. 

Föreningen har under verksamhetsåret 2024 genomfört ett träningsläger för våra simmare i A- och B-gruppen. 

Föreningen har sedan 2023 ett samarbete med Stadium som driver en webbshop för klubbkläder. 
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Utmaningar 
En stor utmaning för föreningen är att attrahera föräldrar till olika ideella uppdrag inom föreningen, vi känner 

dock att vi är på god väg med många föräldrar som visar intresse av att bidra. 

 

Att möta efterfrågan på att erbjuda simhoppsträning, på något sätt, är en utmaning sedan flera år. Förfrågningar 

om att återstarta hoppsektionen är återkommande och skulle vara roligt att kunna möta, speciellt eftersom 

närmaste chans till simhopp är i Uppsala. 

Avslutning 
Sandvikens sim- och hoppklubb är en förening som mår bra och fortsätter utvecklas. Vi har en familjär känsla 

och vår målsättning är att alla ska känna sig välkomna och omhändertagna hos oss. 
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